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Abstract (en)
[origin: WO9105111A1] When concrete paving stones are used as a ground covering, the noise generated by traffic moving thereon constitutes a
drawback. To reduce the propagation of noise, the invention proposes concrete blocks which are of a considerably larger format that the customary
paving stones. The upper side of the concrete block consists of a sound-absorbing layer (13) of porous concrete. The underside of the concrete
block is curved inwards so that the edge regions are more heavily loaded, thus ensuring stability. To channel the surface water away, the concrete
block is provided at the sides with vertical slits (16) which are adjacent to the absorption layer (13) consisting of porous concrete.

Abstract (fr)
Dans le cas de revêtements terrestres en dalles de béton, le bruit causé par la circulation de véhicules représente un désavantage. Pour réduire ce
bruit, on propose des pièces de béton moulées en forme de plaque présentant un format nettement plus grand que les pavés traditionnels. La partie
supérieure de la plaque de béton consiste en une couche d'absorption de bruit (13) en béton poreux. Sur sa partie inférieure, la plaque de béton
est voûtée vers l'intérieur pour que la zone périphérique reçoive une charge plus élevée, ce qui garantit une position stable. Pour dévier l'eau de
surface, la plaque de béton est pourvue de fentes (16) verticales sur les côtés et conjointes à la couche d'absorption en béton poreux.
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